
Referat fra Bestyrelsesmøde 16/6-2020 i RH 40 fra 20-21:30 

Deltagere: Lene, Casper, Michael, Pia og Hanne 

Fraværende: N/A 

Referent: Hanne 

DAGSORDEN  

1) Godkendelse af sidste referat foretaget: Ja 

2) Status på økonomi:  Der er 2 husejere i restance. Der er omdelt rykkere. Kontobeholdning er på 

195.883,40 Kr.  Bestyrelsen er opmærksom på, at der pga aflyst generalforsamling (COVID-19) ikke 

foreligger et formelt godkendt budget for 2020. Bestyrelsen afholder kun almindelige driftsudgifter 

der fremgår af det omdelte budget.  

3) Planlægning af generalforsamling: Da forsamlingsforbuddet er hævet til 50 personer, er bestyrelsen 

gået i gang med at lokaliseret et egnet lokale, og derefter fastsætte dato. Da ferien nærmer sig, er 

det muligt at den årlige generalforsamling først bliver til August, men vi får se. Casper undersøger 

mulighed for at låne lokale hos FCN. Svømmehallen holder lukket hele Juli måned. Hvis det ikke er 

muligt at finde et lokale, overvejes et arrangement udenfor. Hanne udarbejder et lille skriv om hvad 

det betyder at sidde i bestyrelsen, så vi kan få flere til at stille op. Denne info kan omdeles sammen 

med indkaldelsen. 

4) Status på asfalt fra asfaltudvalget: Der er indkommet 3 tilbud, der er forelagt teknologisk institut. 

Pga COVID-19 og manglende budget er arbejdet midlertidigt indstillet. 



5) EVT: Bestyrelsen var forbi Rytterhaven 60, for at se på 2 prøvesolcellepaneler.   

 

Næste mødedato og sted: Aftales via email, når vi ved hvornår og hvor vi afholder generalforsamling. 

 

Referat udsendes indenfor 1 uge til kommentering. Der godkendes på e-mail, referat sendes til Casper der 

lægger det op på hjemmesiden sammen med info om dato for næste møde 

Mødeafholdelse, honoreres med 100kr  

Udvalg: hussalg (Hanne) regnskab (Lene), asfalt (Casper, Michael), vej og park (Michael), Legeplads/ 

fastelavn (Pia)  


